

Beslutningsreferat 8/10-2022

Tid/sted	Klubrummet	
Tilstede	Kalle Christensen Michael Nielsen Lisa Holm Rasmussen Susanne From	
Afbud	Christian Batiste Brynjar Örn	
Referent	Lisa	Ansvarlig/beslutning
1. Siden sidst	<ul style="list-style-type: none"> <li>a. Godkendelse af referat &amp; opfølgning:</li> <li>b. <b>Der er indhentet</b> tilbud fra beredskabscenter Fyn – der er specifikt behov for en der kommer og hjælper ift. skader på isen, f.eks. hvornår må man flytte, handlemuligheder: tryghed og sikkerhed for trænerne.</li> <li>c. dato næste møde: 5/11</li> <li>d. Sommercamp 2023:</li> <li>e. <b>Slibemaskine:</b> Overvejer ny, da den ikke sliber ordentligt.</li> <li>f. Opbevaring af skøjter:</li> <li>g. <b>Kostumer</b></li> <li>h. Forældre adfærd</li> <li>i. Hygiejne klubrum: Der er fortsat udfordringer med at der bliver ryddet op, tømt opvaskemaskine mm.</li> <li>j. Oberstdorf: Se tidligere referat</li> <li>k. Klubbøj: Excel ark med størrelse, navn der skal påtrykkes</li> <li>l. Cafe: Skal vi have en slik/vand automat?</li> </ul>	<p><b>Referatet godkendes.</b></p> <p><b>Opfølgning ved næste møde.</b></p> <p><b>Enighed om, at der er behov for en ny maskine – Kalle undersøger muligheder</b></p> <p><b>Fremadrettet: Bestyrelsen beslutter, at det meldes ud til sæsonstart at det koster 200 kr. at deltage i show – det er for træning og kostumer og som udgangspunkt 50 kr. pr person at deltage i show pr konkurrence.</b></p> <p><b>Der er enighed om, at klubben supplerer pris på kostumer over 200 kr. denne gang. Deltagergebyr på 50 kr. pr person til hver konkurrence.</b></p>

		<b>Opfølgning næste møde</b>
2. Nyt fra trænerne	<p>a. Løbere pas: Kan det være en ide så man kan se hvor løberen "er henne". Det har været drøftet før.</p> <p>b. Hold krav:</p> <p>c. Sam-træning m-løbere</p> <p>d. Familie/social tur:</p> <p>e. Programkrav:</p>	<p><b>Der er enighed om, at det ikke er nødvendigt med løber pas</b></p> <p><b>Enighed om, at der skal være samme krav for alle på alle hold.</b></p> <p><b>Har ikke noget med bestyrelsen at gøre, der henvises til eventudvalget.</b></p> <p><b>Der er enighed om, at det er ok at man laver eget program, men programmet skal godkendes af cheftræner ift. krav, da man stiller op for OSK.</b></p>
3. Nyt fra kassereren		
4. Nyt fra udvalg		
5. Årshjul/opgaver fem til næste møde	a. Opdatering af plandisc: Opdateret	

6. Evt.		
---------	--	--